
Saksprotokoll i fylkeseldrerådet -  14.01.2021 
 
Harald Ekroll sette fram slikt forslag:  

«SLUTTRAPPORT KARTLEGGING AV TILGJENGELEGHEIT PÅ TURVEGAR I 
VESTLAND 2020 
Fylkeseldrerådet er svært positiv til det arbeidet som er gjort med å kartlegge og registrere 
dato om dette i Norgeskart. 
Det er likevel berre 12 kommunar som er kartlagt og registrert så langt. 
Fylkeseldrerådet som på slik kartlegging og registrering som eit godt folkehelse tiltak. 
Vi vil derfor oppfordre Vestland fylkeskommune om å søke til Kartverket om løyving for 
2021 for å kunne halde fram med arbeidet i dei resterande kommunane. Samstundes må 
fylkeskommunen, om det kjem løyving frå Kartverket, sette av nødvendige løyvingar til 
prosjektet, tilpassa kva som er mogeleg å få utført i 2021. 
Målet må vere at innan to år bør alle kommunane i Vestland vere kartlagt og registrert i 
Norgeskart. 
Dette vil gjere det enklare for brukarane å kunne finne fram til kva som er tilgjengeleg av 
turvegar i kommunane. 
Fylkeseldrerådet ser på ei slik investering som eit godt folkehelse tiltak og godt i tråd med 
prioriteringar i høve folkehelse satsing både frå sentrale styresmakter og i 
fylkeskommunen.» 

 
Avrøysting 
Ekroll sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
Vedtak 
SLUTTRAPPORT KARTLEGGING AV TILGJENGELEGHEIT PÅ TURVEGAR I VESTLAND 2020 
Fylkeseldrerådet er svært positiv til det arbeidet som er gjort med å kartlegge og registrere dato 
om dette i Norgeskart. 
Det er likevel berre 12 kommunar som er kartlagt og registrert så langt. 
Fylkeseldrerådet som på slik kartlegging og registrering som eit godt folkehelse tiltak. 
Vi vil derfor oppfordre Vestland fylkeskommune om å søke til Kartverket om løyving for 2021 for å 
kunne halde fram med arbeidet i dei resterande kommunane. Samstundes må fylkeskommunen, 
om det kjem løyving frå Kartverket, sette av nødvendige løyvingar til prosjektet, tilpassa kva som er 
mogeleg å få utført i 2021. 
Målet må vere at innan to år bør alle kommunane i Vestland vere kartlagt og registrert i Norgeskart. 
Dette vil gjere det enklare for brukarane å kunne finne fram til kva som er tilgjengeleg av turvegar i 
kommunane. 
Fylkeseldrerådet ser på ei slik investering som eit godt folkehelse tiltak og godt i tråd med 
prioriteringar i høve folkehelse satsing både frå sentrale styresmakter og i fylkeskommunen. 
 
 


